

Умная и красивая квартира в Николаеве.



Миколаїв, Україна

Элитные апартаменты «5 звезд» в самом центре Николаева: 3 мин. - Советская, 3 мин. - Сити-Центр. Новейший капитальный ремонт: ольсовый дуб, каррарский мрамор, дизайнерская мебель, люстры – чешский хрусталь, аляскит, австрийский ламинат, м/п - окна наивысшей тепло- звукоизоляции, теплый пол даже на балконе.

Гостиная-столовая: Студио, видео-домофон, кож. диван 3, 4x2.4, плазма 42дюйма с полноценным WEB-браузером, Smart –TV (Skype, YOUTUBE, он-лайн: кинотеатры, спортивные матчи, концерты.); IPTV , спутниковое TV (более 2500 каналов), пакет «НТВ » и Tricolor с HD TV, «3D», просмотр –запись флеш и SDHC – любые форматы даже очень тяжелые; кронштейн – просмотр с любой точки комнаты, WI-FI, а также кабельная разводка, инверторный кондиционер «Hitachi -14» с приточно-вытяжной вентиляцией (работа на обогрев и охлаждение более «-20 и 60» за бортом), стиральная машина, холодильник, колонка-автомат, обеденный термо - стол , вытяжка 120мЗ, встроенная техника, швейцарская посуда, фарфор.

Спальня: Плазма 32дюйма спутниковое TV (более 2500 каналов), подсоединена к компьютеру –в режиме монитора - просмотр он-лайн и записей любых емкостей и форматов, просмотр –запись на флеш. Компьютер. Мощный вентилятор на пульте, гладильная доска, утюг. Кровать 1, 5x2м с ортопедическим матрасом, постельное белье –только органика. Освещение от яркого до интимных полутонов.

Ванная: теплый пол, элитная сантехника, г гидробокс –(радио, сигнал тревоги, чтение флеш и CD), фен. Освещение возле «трона раздумий»– для любителей «сакрального» чтения. Гигиенические принадлежности.

Балкон - курительная комната: Обзор 360градусов, великолепный вид , теплый пол, вытяжка, шахматный стол, можно курить , пить кофе и смотреть из комнаты телевизор.

Впрочем, все это - куча железа, керамики, дерева, стекла и пластика... Главное, что все сделано с любовью и заботой о Вашем отдыхе! Цена: 455 грн/сутки

Контакты: Анатолий (093)4482936, (099)3346252, (096)6224345, , (093)8941818, (066)7146062 Ольга E-mail: 270477@ukr.net Skype: Monstr270477 ICQ: 646491437

Elite apartment "5 stars" in the centre of Nikolayev city! 3 minutes to Sovetskaya street, 3 minutes to "City Centre"! Just after complete apartment renovation! There are also oak, Carrara marble, design furniture, chandeliers – the Czech crystal, natural stone, the Austrian laminate, windows of the highest quality and the system of the warm floor even on the balcony.

Living-room + dining-room = studio: video intercom, leather divine 3.4*2.4 m, plasma TV 42 inches with full WEB-brother, Smart-TV (Skype, YOUTUBE, on-line: cinema, sport matches, concerts); IPTV, sputnik TV (more then 2500 channels), Tricolor с HD TV, 3D, viewing and recording to the flashcard and SDHC – any formats, TV bracket – watching from any part of the room, WI-FI and cabling, inverter air "Hitachi – 14" (working from -20 to +60 overboard, washing –machine, refrigerator, hot water 24 hours, dining thermo-table, built-in appliances, Swedish dish, porcelain.

Bedroom: plasma TV 32 inches with sputnik TV (more then 2500 channels) and connection to the computer as a monitor, that gives an opportunity watch on-line and records of any format and also to record from TV to the flash. There are computer, powerful fan with control panel, iron and a board for it. The bed is 1, 5*2 m with orthopedic mattress and only organic bed clothes. The lighting is from the brightest till intimate halftones.

Bathroom: warm floor, elite bathroom equipment, shower box with music from radio, CD, flashcard, also SOS button, interesting lighting, hydro massage function and real wood floor. Special lighting near 'throne thinking' for sacral reading fans. Hygienic items are included.

Balcony - also can be a smoking room: good view of 360 degrees, warm floor, chess table, powerful household hood, original lighting.

You may smoke, drink coffee and watch TV from the room.

However, all these is just wood, iron, ceramics, glass and plastic... the main is that everything is made with love and care about Your

relaxation and comfort! Become our guests - and You become our friends!

Price: 455 hrn/day. A flexible discount system:

> 3 days – 425 hrn

> 7 days – 400 hrn

> 15 days – 375 hrn.

The most possible discounts for the constant clients! Documents from Ltd. if needed.

Contact us: Anatoly (093)4482936, (099)3346252, (096)6224345, (093)8941818, (066)7146062 Olga

E-mail: 270477@ukr.net

Skype: Monstr270477 ICQ: 646491437

Welcome to Nikolayev!

Price: **455 \$**

Тип оголошення:
Здам, дам в оренду

Торг: доречний

Лапулин Анатолий

0934482936